
Protokół z XXXI sesja Rady Miejskiej w Gubinie VIII kadencji  
24 czerwca 2021 r. godzina 9:00 

I. Otwarcie sesji.  
Przewodniczący otworzył XXXI sesję Rady Miejskiej w Gubinie. Przywitał radnych, 
zaproszonych gości oraz śledzących obrady online. Obecnych 13 radnych na stan 15. Nieobecni 
Jerzy Galewski i Wojciech Sendera.  

 
II. Uroczyste nadanie tytułu „Zasłużony dla miasta Gubina” 

1) Panu Jerzemu Czabatorowi - uchwała nr XXV.175.2020 Rady Miejskiej w Gubinie z 
dnia 18 grudnia 2020 r. 

 
Prezes Stowarzyszenia Przyjaciół Ziemi Gubińskiej pan Stefana Pilaczyńskiego odczytał 
laudację. Treść laudacji stanowi załącznik do protokołu.  
Wyróżniony odebrał gratulacje, kwiaty i statuetkę „Zasłużony dla miasta Gubina” z rąk 
przedstawicieli władz samorządowych miasta.  
 

2) Panu Edmundowi Rodziewiczowi - uchwała nr XXV.174.2020 Rady Miejskiej w 
Gubinie z dnia 18 grudnia 2020 r. 
 

Dyrektor Państwowej Szkoły Muzycznej I stopnia w Gubinie pani Alicję Gil  odczytała laudację. 
Treść laudacji stanowi załącznik do protokołu.  
Wyróżniony odebrał gratulacje, kwiaty i statuetkę „ Zasłużony dla miasta Gubina”  
 
III. Informacja Burmistrza na temat działań podjętych od ostatniej sesji. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 
IV. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej na temat działalności 

Komisji w okresie między sesjami. 
 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej - Tomasz Romanowski - komisja spotkała się raz 
celem zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję.  
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska - Teresa Opara 
komisja spotkała się raz celem zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję.  
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki -  Robert Woszak - komisja spotkała 
się raz celem zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję oraz komisja zapoznała się z 
arkuszami organizacyjnymi szkół na rok szkolny 2021/2022. 
Komisja Rewizyjna - Danuta Grygorowicz - komisja między sesjami nie spotykała się.  
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - Ziemowit Patek - komisja między sesjami nie spotykała 
się. 
 
V. Sprawozdanie z działalności Komendanta Komisariatu Policji w Gubinie oraz 

informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie miasta za rok 
2020. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do  protokołu.  
 
Tomasz Romanowski 
1.Czy zdarzają się przestępstwa internetowe, czy tez groźby karalne? 
2.Czy w Gubinie mamy odczynienia z narkotykami twardymi? 
Komendant Radosław Sokołowski 
1.Zdarzają się tego typu przestępstwa. 
2. Narkotyki twarde są w mniejszych ilościach. Najwięcej jest marihuany i amfetaminy.  



Zbigniew Bołoczko 
Nie ma dużej wykrywalności wykroczeń za przekroczenie prędkości. Na wielu ulicach w mieście 
mamy mistrzów kierownicy, którzy przekraczają prędkość.  Czy patrole mogą być w rożnych 
częściach miasta? 
Komendant Radosław Sokołowski 
Żeby patrol ruchu drogowego mógł zmierzyć prędkość, są potrzebne pewne warunki i nie w 
każdym miejscu da się postawić patrol. 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Pogratulował komendantowi dobrych statystyk. 
Robert Woszak 
Wykrywalność przestępstw wzrosła w dużej mierze dzięki monitoringowi miejskiemu. Czy są 
jeszcze miejsca, gdzie przydałby się monitoring? Czy taka lista jest w Urzędzie Miejskim? 
Komendant Radosław Sokołowski 
Takie pismo było kierowane do urzędu. Monitoring jest potrzebny min. na osiedlu Emilii Plater 
z uwagi na zdarzenia wybicia szyb w samochodach.  
Jan Skóra 
1.Ilośc samobójstwa w mieście? 
2. Spożywanie alkoholu w miejscu publicznym. Czy nad Nysą można zrobić strefę grillowania? 
3.Monitoring na działce? 
Komendant Radosław Sokołowski 
1.Zdarzają się takie tragedie, ale jest ich niewiele.  
2. Policja nie decyduje w jakich strefach ma być spożywany alkohol. 
3.Co do monitoringu, to nie ma żadnych przeszkód.  
Danuta Grygorowicz 
1.Podziękowała za patrol policji na skrzyżowaniu ulic Spokojnej i Sikorskiego.  
2.Czy są prowadzone statystyki kierowców, którzy łamią przepisy na drodze w kierunku 
Kosarzyna? 
Komendant Radosław Sokołowski 
Możliwe jest to do ustalenia na konkretnej ulicy. Ewentualnie trzeba by było przejrzeć ręcznie 
rejestr mandatów. 
Halina Wojnicz 
1.Na przystani przy Nysie spotyka się młodzież do późnych godzin nocnych. Jak często 
patrolowany jest teren? To miejsce jest mocno zaśmiecone. 
2. Zbliżają się wakacje. Jak będzie wyglądała prewencja przy orlikach, np. przy ul. Konopnickiej 
i Roosevelta? 
3. problem ze sklepem Fiamp. Co udało się zrobić, aby był porządek wokół sklepu? 
Komendant Radosław Sokołowski 
1.Teren jest kontrolowany. 
2.Orliki także są kontrolowane, nie tylko na ul. Roosevelta.   W zeszłym roku było dość 
spokojnie. Miejmy nadzieję, że w tym roku też tak będzie.  
3. Były spotkania z panią pełnomocnik i były podejmowane czynności. Aby komuś zlikwidować 
koncesję, to nie jest takie proste. Sytuacja jest patowa.  
Halina Wojnicz 
Czyli sytuacja w najbliższym czasie nie ulegnie zmianie i będzie tak jak będzie?Radna powołała 
się na prawo lokalowe Gorzowa, gdzie jest wyznaczona godzina, do której można sprzedawać 
alkohol.  
Komendant Radosław Sokołowski 
Policja może tylko wspomóc, dostarczyć informację, czy są podejmowane interwencje. 
Tomasz Romanowski 
1.Na Wzgórzach Gubińskich odbywają się libacje alkoholowe, po których zostają śmieci. Czy 
jest możliwość egzekwowania, patrolowania tych terenów? 



2.Na Wzgórzach Gubińskich z dużą prędkością poruszają się quady i motory, niszczona jest 
roślinność. Czy nie ma żadnej możliwości powstrzymania tego? 
Komendant Radosław Sokołowski 
Możliwości są, tylko jaki przyniosą skutek? Takie informacje trzeba zgłaszać na bieżąco, 
zadzwonić na policję. Patrol zawsze sprawdzi sytuację. Samo poruszanie się tymi pojazdami po 
wzgórzach jest dopuszczalne, tam są tereny prywatne.  
Mirosław Rogiński  
1.Pogratulował panu komendantowi osiągniecia wysokich wyników.  
2. Radny złożył wniosek aby patrol pieszej policji w godzinach. 24:00 - 3:00 chodził po osiedlu 
Emilii Plater oraz ulicach sąsiednich. W tym rejonie dochodzi do niszczenia samochodów, jest 
wybijanie szyb, a także podpalenia samochodów. Czy sprawcy podpaleń samochodów zostali 
wykryci? 
Komendant Radosław Sokołowski 
Piesze patrole są, zarówno umundurowane jak i w cywilu, które odbywają się w różnych 
godzinach. Sprawca podpaleń nie został ujęty. 
Krzysztof Zdobylak 
Również przychylił się do wniosku radnego Mirosława Rogińskiego o zwiększone patrole na 
osiedlu Emilii Plater.  
Teresa Zajkowska 
Przestępczość internetowa. Na skrzynkę mailową przychodzą podejrzane maile. Czy zgłaszać 
to policji? 
Komendant Radosław Sokołowski 
Zalecana jest czujność. Profilaktyka , nagłaśnianie i ostrzeganie ludzi przed takimi sytuacjami, 
tak musimy działać.  
 
VI. Sprawozdanie z działalności Komendy Straży Miejskiej w Gubinie za rok 2020 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
 
Halina Wojnicz 
Na ul. Śląskiej, Jedności Robotniczej i Chodkiewicza, od trzech tygodni przy kontenerach do 
zbiorki odzieży znajdują się wokół ogromne ilości odzieży. W zeszłym roku takie ilości 
pojawiały się przy ul. Kaliskiej i Racławickiej. Radna zaobserwowała, porównując poprzednie 
lata, że ta odzież pojawia się w tych samych miesiącach. Jest to maj i czerwiec. Należy 
domniemywać, że to nie są działania mieszkańców, to przywozi kto inny.  Dziękuje 
komendantowi Straży Miejskiej za uprzątniecie terenu ruskiego stawu, gdzie stało kilka worków 
z odzieżą. Radna prosi również, aby znalazły się pieniądze na fotopułapki i monitorowanie tych 
miejsc.  
Komendant Krzysztof Dubert 
Miasta przygraniczne mają problem z tą odzieżą. Nie wiadomo skąd to się bierze. Straż Miejska 
jest w kontakcie z firmą obsługującą te kontenery.  
Halina Wojnicz 
Radna proponuje aby postawić ze trzy fotopułapki przy kontenerach, aby dowiedzieć się kto 
zwozi odzież.  
Komendant Krzysztof Dubert 
Monitoring będzie lepszy, bo fotopułapki nie sprawdzą się w mieście.  
Woszak Robert 
Zagrożenie w ruchu drogowym na ul. Jagiellońskiej i Kosynierów odcinek od ul. Krzywosustego 
do sklepu Żabka - nagminnie parkowane są auta, które mocno wchodzą w drogę.  
Teresa Zajkowska 
Czy Straż Miejska ma jakieś środki, sposoby oddziaływania ma mieszkania, które są bardzo 
zaniedbane.  



Komendant Krzysztof Dubert 
Nie ma wypracowanego jednego sposobu aby temu zaradzić. Jest rozmowa wychowawcza i 
zobowiązanie do posprzątania. Takimi lokalami zawiaduje MZUK i wyciąga konsekwencje. 
Ciężko jest powiedzieć, jak z tym walczyć, jak to rozwiązać i jak pomóc. Straż Miejska i ile może 
oferuje pomoc. Można byłoby stworzyć taki budynek, obszar, gdzie osoby, które już nie reagują 
na MZUK, Straż Miejską, Policje - umieścić w jednym budynku.     
Teresa Zajkowska 
Apeluje o skontaktowanie się z panią pełnomocnik ds.uzależnień, bo może ta droga 
przyniosłaby efekt, bo to są też ludzie, którzy potrzebują pomocy. 
Krzysztof Zdobylak 
W czerwcu nastąpiła zmiana przepisów w ruchu drogowym, jeśli chodzi o pierwszeństwo 
pieszych. Czy można przeprowadzić kampanię informacyjną, spotkanie dla rowerzystów, dla 
dzieci i przedstawić zmianę w przepisach i jak w praktyce należy się do tego stosować.  
Robert Woszak  
Na początku września razem z Klubem Bidon ruszy informacja po przedszkolach i szkołach, 
jak powinno poruszać się po przejściach dla pieszych na rowerze.  
Krzysztof Zdobylak 
Fajnie, że to rusza. Dobrze byłoby aby to odbyło się także w okresie wakacyjnym.  
Jan Skóra 
Radny proponuje aby na kontenerach na odzież umieścić numer telefonu osób, które odbierają 
tą odzież.  
 
VII.  Podjęcie uchwał w sprawie:    
                                                                                                           

1. Określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Gubin o 
statusie miejskim  - 239 

Projekt uchwały nr 239 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej oraz Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, 
Sportu i Turystyki zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. Komisja Bezpieczeństwa 
Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska zapoznały się z projektem uchwały. 
z tym, że: 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej proponuje aby § 2 ust. 5 otrzymał następujące 
brzmienie: 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej do dnia 15 października roku poprzedzającego 
rok budżetowy organizuje posiedzenie z udziałem Burmistrza, Skarbnika i wszystkich komisji w 
celu zapoznania się z wnioskami złożonymi do projektu budżetu i przeprowadzenia dyskusji”. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Komisji Finansów i Gospodarki Komunalnej. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został podjęty/ 12 osób za, 0 osób 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 239 wraz z przyjętym wnioskiem. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXI.223.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

2. o zmianie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Gubin o statusie miejskim 
na 2021 r. - 240 



Projekt uchwały nr 240 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej i Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw 
Socjalnych i Ochrony Środowiska zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży , Sportu i Turystyki 3 głosy wstrzymujące się i 1 głos 
przeciw.  
 
Halina Wojnicz 
Radna pyta o ul. Ogrodową. Nie otrzymaliśmy wyczerpującej odpowiedzi na komisji.  
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Temat omawiany był na komisjach. Ulica Ogrodowa została złożona do dróg samorządowych 
i jest na liście rezerwowej. Do budżetu wpisujemy tyle ile możemy wpisać i rozpisujemy przetarg. 
W przetargu ma być zabezpieczenie, że robimy inwestycję jeżeli pozyskamy środki zewnętrzne.  
Jeżeli nie uda się pozyskać środków z zewnątrz, to wracamy na sesje z uchwalą i radni 
zadecydują, czy robimy z własnych i czy cena przetargowa będzie korzystna, czy niekorzystna. 
Obecnie jest to sprawdzenie jaki będzie stan faktyczny za około 1-1,5 miesiąca.  
Halina Wojnicz 
Jakie jest dofinansowanie z dróg lokalnych i całkowity koszt inwestycji? Drugą połowę musimy 
dołożyć, 50,70,80%. Jak to wygląda? 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Koszt około 1,5 mln zł. Dofinansowanie ma być większe niż 50%, ale będzie to wynikało z 
oszczędności, jakie się pojawią. Było nawet 70,80%. Na razie jest zero.  
Halina Wojnicz 
Jeżeli nie będzie „schetynówki”, to wracamy do sprawy? 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Będzie tak, jak radni zadecydują, co z tą drogą dalej robić.  Zobaczymy jaka będzie cena po 
przetargu i jakie będzie dofinansowanie. Tak została zrobiona jedna z dróg na osiedlu 
Barlickiego. Została zrobiona  z własnych środków, bo nie otrzymano pieniędzy z dróg 
samorządowych.  
Zbigniew Bołoczko 
Na komisjach pan Burmistrz powiedział, że jeżeli nie będzie dofinansowania z województwa, 
to nie będziemy robili ulicy Ogrodowej z własnych środków, tylko te pieniądze zostaną 
przeznaczone po dyskusji na inne drogi, np. dwie drogi.  
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Jeśli radni tak zdecydują.  
Zbigniew Bołoczko 
Była dyskusja, ze niektóre drogi 70 lat czekają.  
Teresa Zajkowska 
Dlaczego jedne zadania musza być przedstawiane i trzeba dyskusji, żeby się pojawiły, a inne 
pojawiają się bez dyskusji. Po to jesteśmy, żeby zdecydować, czy rzeczywiście ul. Ogrodowa  czy 
Wodna, czy też Kasprzaka, a może jeszcze inna jest do zrobienia. 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Kilka miesięcy temu radni ustalali priorytety na ten rok i ul. Ogrodowa była na liście priorytetów 
i radni ją przegłosowali, jako drogę do zrobienia.  Jest szansa na jej realizację z dofinansowaniem 
nawet większym niż 50%. 
Zbigniew Bołoczko 
Cała ta procedura została źle przedstawiona na komisjach. Gdyby była inna informacja sprawa 
wyglądałaby inaczej.  
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 



Ulica Ogrodowa został złożona do programu. Niektóre ulice w ogóle się nie nadają, nie ma co 
składać np. ul. Wodnej i drobnych uliczek, bo z doświadczenia wynika, że i tak dofinansowania 
nie będzie. To muszą być ulice większe np. jakaś centralna ulica 3 Maja chociażby w mieście. 
Ulicę Żołnierską zostanie zrobiona ze środków własnych.  
Robert Woszak 
Na spotkaniu, na którym radni ustalali priorytety jeśli chodzi remont dróg miejskich nie ustalano 
kolejności, która droga ma być robiona pierwsza. Wszyscy radni powinni być zadowoleni, że w 
ogóle coś się robi, nieważne w jakim rejonie.  
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Jeżeli będzie dofinansowanie i przetarg wyjdzie dobrze, to powinno wystarczyć na jeszcze jedną 
drogę.  
Robert Woszak 
Ostateczna decyzja należy do rannych? 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Jeżeli radni zdecydują, to będzie robiona inna droga.  
Teresa Zajkowska 
Radna odniosła się do zadania, które zgłosiła i oczekuje, że jeśli pojawią się dodatkowe 
pieniądze, to niewielkie zadania wykonać w całości, a nie rozdrabniać je.  
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Zadanie, które zgłosiła radna, na to zdanie jest przetarg i nie można zwiększyć zadania. Warto 
zrobić inne nowe zadanie, do którego dołoży spółdzielnia. Trzeba zapytać mieszkańców, co by 
chcieli.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 240 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /8 osób za, 0 osób 

przeciw, 5 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXI.221.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

3. zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej nr XXVI.183.2020 w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gubin o statusie miejskim na lata 2021-
2035 -  241 

 
Projekt uchwały nr 241 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej i Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw 
Socjalnych i Ochrony Środowiska zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży , Sportu i Turystyki 3 głosy wstrzymujące się i 1 głos 
przeciw.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 241 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /8 osób za, 0 osób 

przeciw, 5 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXI.222.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

4. wyrażenia opinii dotyczącej podwyższenia kapitału zakładowego - 242 
 
Projekt uchwały nr 242 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 



Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 242 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXI.224.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

5. określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o wysokości dochodów - 232 

Projekt uchwały nr 232 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej i Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw 
Socjalnych i Ochrony Środowiska zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży , Sportu i Turystyki zapoznała się z projektem uchwały.  
 
Halina Wojnicz 
Na Komisji Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki projekt uchwały nie został 
omówiony. Obiecano, że zostanie omówiony na sesji.   
 
Naczelnik Wydziału KI Krzysztof Olifirowicz - Kalinowicz zreferował projekt uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 232 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXI.225.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

6. przekazania projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 
organowi regulacyjnemu do zaopiniowania - 238 

 
Projekt uchwały nr 238 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie  
z tym, że: 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej proponuje aby w załączniku do uchwały Rozdział 
8 § 24 ust. 2 otrzymał następujące brzmienie: 
W razie przerwy w dostawie wody przekraczającej 8 godzin, Przedsiębiorstwo udostępnia 
zastępczy punkt poboru wody i informuje Odbiorców o możliwości korzystania z tego punktu. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Komisji Finansów i Gospodarki Komunalnej. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został podjęty/ 13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 238 wraz z przyjętym wnioskiem 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta / 13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXI.226.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 



7. zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych - 243 
 
Projekt uchwały nr 243 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej i Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw 
Socjalnych i Ochrony Środowiska zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży , Sportu i Turystyki zapoznała się z projektem uchwały.  
 
Teresa Zajkowska 
Z czego wynika potrzeba zmiany statusu drogi? 
Tomasz Romanowski 
Droga wewnętrzna musi mieć status drogi miejskiej, żeby ewentualne dofinansowanie takiej 
drogi też dostać, a to było po prostu jakby uporządkowanie tej części miasta. 
Teresa Zajkowska 
Czy tego typu działania są stale podejmowane, czy to tak okazjonalnie dla tej drogi? 
Bartłomiej Bartczak 
Działania porządkujące są stale podejmowane, bo takich miejsc będzie więcej. W przyszłości 
takie uchwały znowu się pojawią.  Zapewne jeszcze w przeciągu kilku, czy kilkunastu miesięcy.  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 243 wraz z przyjętą zmianą. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta / 12 osób za, 0 osób 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr XXXI.227.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
VIII. Sprawozdanie przewodniczącej komisji rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w 
Miejskim Zakładzie Usług Komunalnych 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
 
Halina Wojnicz 
Ze sprawozdania wynika, że każdy najemca będzie mógł odpracować czynsz w 100%? 
Danuta Grygorowicz 
Jeśli jest to możliwe, to w 100%. 
 
IX. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Miejskiej w Gubinie 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XXIX sesji RM 

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty / 12 osób za, 0 osób 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 
X. Sprawy różne.  
Robert Woszak 
Podziękował za propozycje przesłane przez MOS i GDK w sprawie zajęć dla dzieci i młodzieży 
na okres wakacji. Proponuje aby MOS przygotował jakieś zajęcia dla starszej młodzieży. Brakuje 
także zajęć na ul. Miodowej.  
Piotr Sobolewski 
Ulica Miodowa będzie dopisana. W zeszłym roku była propozycja organizacji gier w siatkówkę 
czy też w koszykówkę. Była słaba, wręcz bardzo mała frekwencja. 
Robert Woszak 
Festyny osiedlowe. Jak to wygląda z ograniczeniami covidowymi? 



Dyrektor GDK Janusz Gajda 
Nikt nie jest w stanie w 100 % powiedzieć jakie są obostrzenia. Imprezy będą organizowane. 
Chcemy dotrzeć do młodzieży, także starszej z naszą ofertą. GDK będzie tez wspierał 
półkolonie letnie.  
Robert Woszak 
Proponuje aby MOS nawiązał współpracę z GDK w sprawie półkolonii. Informacje o 
imprezach organizowanych przez MOS i GDY na dzieci i młodzieży zamieścić w 
Wiadomościach Gubiński, gazecie Tygodniowej, Facebooku.  
Halina Wojnicz 
1.Jeżeli na każdym osiedlu będzie możliwość prezentacji filmu w plenerze, to byłoby świetnie. 
2.Większośc programu będzie się odbywała w GDK. Radna proponuje aby coś odbyło się w 
plenerze.  
3. Radna jest niezadowolona z propozycji MOSu. Młodzież chce, tylko trzeba, ją troszeczkę do 
pewnych rzeczy przyzwyczaić.  Ośrodek musi wykazać się dobrą wolą i się wykazać.  
Piotr Sobolewski MOS 
W okresie wakacyjnym ciężko jest zachęcić młodzież do aktywności fizycznej. W latach 
poprzednich były prepozycje, które kończyły się na dwóch spotkaniach i frekwencja spadała.   
Halina Wojnicz 
Radna proponuje swoją pomoc w organizacji czasu dla młodzieży.  
Ziemowit Patek 
Czy będą zajęcia taneczne i czy będą bezpłatne? 
Dyrektor GDK Janusz Gajda 
Wszystko jest do ustalenia. To będą zajęcia wakacyjne i wszystko wskazuje, że to będą zajęcia 
bezpłatne.  
Ziemowit Patek 
Kino plenerowe. Czy coś się zmieniło w przepisach? Czy to będą projekcje starych filmów? 
Dyrektor GDK Janusz Gajda 
Nie musi się nic zmienić w przepisach aby wyświetlić  stary film. Będziemy działać zgodnie z 
prawem.  
Ziemowit Patek 
Na zewnątrz filmy można dopiero późno wyświetlać ze względu na to, że się późno robi ciemno. 
To nie będą projekcje dla małych dzieci.  
Dyrektor GDK Janusz Gajda 
Nie zamykamy projekcji dla dzieci. Rola rodzica, czy na to pozwoli. 
Mirosław Rogiński 
Czy MOS oraz GDK dysponuje środkami finansowymi na zakupienie symbolicznych nagród,  
napojów i innych ewentualnych środków służących do zabezpieczenia imprez? 
Piotr Sobolewski MOS 
Miejski Ośrodek Sportu zakupił już puchary, medale oraz wody i słodki poczęstunek dla dzieci 
podczas wakacji. GDK także będzie fundować takie nagrody.  
Ziemowit Patek 
1.Proponuje aby powrócić do ustalonego grafiku i sesje prowadzić w ustalonym terminie.  
2. Aby projekty uchwały podlegały korekcie językowej.  
3. Jako radni musimy zgłaszać problemy na bieżąco, czy to na policję, czy korzystając z 
Krajowego Rejestru Zagrożeń.  
Teresa Zajkowska 
1.Popiera apel kolegi Patka. Trzeba powrócić do piątkowych sesji.  
2.Prośba do dyrektora GDK i MOSu o przesłanie propozycji dla dzieci i młodzieży na okres 
wakacji do szkół. 
3.Trzeba pomyśleć o powołaniu Młodzieżowej Rady Miasta, która by współuczestniczyła w 
projektowaniu zajęć razem z MOSem czy GDK. 



Nie odbyło się spotkanie z ogrodnikiem miejskim. 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Spotkanie jest aktualne.   
Halina Wojnicz 
Należy się cieszyć, że biblioteka zaczyna funkcjonować.  
Robert Woszak 
Sprostował wypowiedź z poprzedniej sesji odnośnie wydatkowania szkół w czasie pandemii i 
przeprosił dyrektorów i nauczycieli tych szkół.  
Zbigniew Bołoczko 
1.Czy przy okazji remontu parku przy księgarni dałoby się wyremontować fontannę w Parku 
Mickiewicza? 
2.Pogratulował Carinie awansu do  trzeciej ligi. Czy trzecia liga będzie grała u nas?  
3.Radny zwraca uwagę aby na komisjach projekty uchwał były referowane i aby były udzielane 
odpowiedzi na zadawane pytania przez radnych.  
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
1.Ogrodnik miejski dostał dyspozycje aby zająć się fontanną. 
2.Carina będzie grała u nas. 
3.Często na komisjach jest zbyt wiele negatywnych emocji i warto to tonować. 
Jan Skóra 
1.Czy z pomocą więźniów można pomalować ogrodzenie na ul. Dąbrowskiego? 
2.Dlaczego nie odznaczamy radnych, którzy udzielają się na każdej sesji i komisji? 
3.Pomalowanie zebr na przejściach dla pieszych. 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
1.Przy luzowaniu obostrzeń będzie można skorzystać z pomocy więźniów. Kłopot był też z 
pracownikami interwencyjnymi.  
2.Jakie propozycje, kogo odznaczyć? 
3.Malowanie przejść dla pieszych staramy się robić na bieżąco.  
Krzysztof Zdobylak 
Każdy z radnych na koniec kadencji otrzymuje dyplom z gratulacjami. To jest podziękowanie 
za pracę w radzie, równo dla wszystkich.  
Danuta Grygorowicz 
Na jakim etapie są starania o rehabilitację? 
Teresa Zajkowska 
Być może dojdzie do spotkania z dyrektorem NFZu. 
Teresa Opara 
Zachodnie Centrum przystąpiło do konkursu 30 czerwca br. Będzie rozstrzygnięcie konkursu 
na rehabilitację ambulatoryjną, która w Gubinie jest ważna. Jest ważniejsza niż oddział 
rehabilitacyjny, bo z rehabilitacji ambulatoryjnej skorzysta dużo osób. 
Krzysztof Zdobylak 
Czekamy na pozytywny rozwój sytuacji.  
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Poinformował radnych, że być może będzie potrzeba zwołania sesji w lipcu. Sesja 
prawdopodobnie odbędzie się około 15 lipca.   

 

Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad jest wyczerpany i zamknął XXXI sesję Rady 
Miejskiej w Gubinie.              
                                                                                          Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
 
                                                                                                  Krzysztof Zdobylak 
Zakończono godz. 13:00 

Protokołowała A. Dobras 


